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Referat af bestyrelsesmøde 
Frederikssund Nord 

   

 

Referat af møde  

Den 27. januar 2021  

kl. 19.00 – 21.00  

Sted: Skype   
 

MØDEDELTAGERE  

Michelle Hindse, Stenagergård 

Rasmus Jensen, Skuldshøj 

Morten Nautrup, Toftelund 

Flemming S. Nielsen, Troldehøjen 

Charlotte Hansen, Ådalen 

Stine K. Steffensen, Mariendal 

 

 

Maria Westermann, Lærkereden 

Julie Kühne, Pilehaven 

Ida Skovsbo, Dagplejen 

Tarab Al-Fasissi 

Camilla J. Petersen- personalerep., 

Dagplejen 

Pernille Vanghøj - lederrep., Skuldshøj 

Majbritt Hansen - områdeleder 

Afbud: Mette Rasmussen og Thomas 

Lyhne 

 

 

 

 Referat af konstituerende bestyrelsesmøde 
Sag nr. 1  Velkommen til  

Præsentation af bestyrelsesmedlemmerne 

 

Sag nr. 2  Valg af  

Valg af formand: Flemming (Troldehøjen) 

Valg af næstformand Stine (Mariendal) 

Valg af fast referent Maria (Lærkereden) 

 

Sag nr. 3  Bestyrelsesarbejdet ved Majbritt 

Den grønne mappe ved Majbritt:  
• Formålet med mappen er, at skabe noget historik, så man kan følge med i 

fx tidligere årsberetninger og høringssvar. Ift. evt. oprydning i mappen, 

behøver der blot at være referater, styrelsesvedtægter, høringssvar for de 
sidste 2-3 år i mappen. 

• Alle referater og vedtægter kan findes på hjemmesiden for Frederikssund 

Nord.  

• Majbritt rundsender de nyeste dokumenter pr. mail.  
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 Referat af konstituerende bestyrelsesmøde 
• Stine (Mariendal) mangler forsat en mappe. 

Hvad er der arbejdet med i 2020 ved Flemming: 

• Et noget anderledes år med langt færre møder end normalt. Vi har 
primært arbejdet med den nye styrkede læringsplan, hvilket vi også i det 

kommende år skal arbejde videre med.  

• Dertil har vi lavet diverse høringssvar, bl.a. til den årlige 
budgetforhandling.  

Ydermere besluttede vi igen at vi ville have et forældreforedrag i 2020 

v/Per Schultz Jørgensen. Desværre blev foredraget udskudt til marts 2021, 
og grundet Corona ser vi os nødsaget til igen at udskyde foredraget til 

oktober 2021.   
Hvad ligger der af ting der skal følges op på 

• Forældreforedrag: Stine (Mariendal) kontakter Per Schultz om ny dato i 

oktober. 

 

Sag nr. 4  Orientering ved Majbrit 

• Hvordan går det i området: 10 børnehuse og en gruppe dagplejer med 

omkring 500 børn med et stabilt ledelsesteam. Vi er et stort område og 
dermed også en stor bestyrelse. Vi skal fremadrettet arbejde med den nye 

styrkede læreplan. Bestyrelsen skal arbejde med forældresamarbejdet, 

principper for pædagogik og normtal. 

• Vi har fået minimumsnormering + ekstra penge: Området er i gang med 
at udmønte disse midler. Det betyder, at vi ansætter i nogle af 

børnehusene. 

• Vi er i gang med at ansætte nye medarbejdere: Troldehøjen 30 t, 
Lærkereden 35 t, Mariendal (en medarbejder stopper) 37 t, Fjordtoppen 

37 t, Højvang 37 t (en medarbejder stopper).  

• Covid – 19 – status: Vi har været meget udfordret i flere børnehuse i 

Frederikssund Nord, senest i Pilehaven. Dagplejen har været ret forskånet. 
På nuværende tidspunkt må vi ikke blande børnene, men dog nødvendigt i 

ydertimerne. Visse børnehuse har fået ekstra hænder, frivilligt blandet 
hjemsendte i kommunen. Vi opfordrer forældrene til at bruge mundbind 

og de ansatte må benytte visir. 60-70% af børnene møder op hver dag. 

70-80% fremmødte blandt personalet. Der tildeles ikke længere ekstra 
ressourcer til rengøring, hvorfor denne opgave ligger hos personalet fx 

flere gange dagligt at rengøre kontaktpunkter.  

• Forsat mange børn i Frederikssund Nord. Kun mulighed for søskende 
tilgang i langt de fleste børnehuse. Der skal bygges et nyt børnehus men 

forsat uvist om dette kommer til at ligge i Frederikssund Nord eller Syd. 

• Ny chef for Center for Børn & Skole fra 1.januar 2021: Trine Venbjerg 
Hansen. Hun skal forsat mødes med formændene som Paw gjorde det 

(endnu ingen dato i kalenderen herfor). 

• Endelig opgørelse af budget i slut februar. Umiddelbart forventes der et 

overskud for området. 

• Området har været plaget af hærværk det forgangne år. Der er stjålet 6 
ladcykler i 2020, og senest 2 ladcykler i weekenden på Stenhøjgård. 

Sagerne er meldt til forsikringen, SSP og politiet. 
 

Sag nr. 5  Eventuelt 

• Vedr. skolestarterne er planen forsat at de starter til 1. maj. 

• Datoer for kommende bestyrelsesmøder:  

Torsdag 25/2 kl. 19 på Skype.  
Mandag 26/4 kl. 19.  

Tirsdag 15/6 kl. 19.  
Torsdag 16/9 kl. 19.  

Onsdag 13/10 kl. 19. 
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 Referat af konstituerende bestyrelsesmøde 
• Ønsker for punkter at drøfte i det kommende år: 1) frokostordning, som er 

et ønske fra bestyrelsen. Der er kommunevalg til november og måske 
kunne der lægges pres på politikerne og 2) overgangen fra daginstitution 

til skole. 

 

 


